
                                                   P r o t o k ó ł   Nr III/2007

           z sesji Rady Gminy Kotlin w dniu 29 grudnia 2006r. w sali Urzędu Gminy
           w  godz.  od 16oo do 1730.

 I. Otwarcie.
                Otwarcia III sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Czesław
    Moch  witając przybyłych na sesję: Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika
    Gminy, 15  radnych   i  9 sołtysów.
    Na podstawie listy  obecności Przewodniczący stwierdził wymagane  kworum przy
    którym Rada władna jest podejmować uchwały ze skutkiem prawnym.
    Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu.
    Na sesję nie przybył zaproszony kierownik Rewiru Dzielnicowych w Kotlinie.
    Po otwarciu sesji przybyli redaktorzy: Gazety Jarocińskiej  i Życia Jarocina.
    W  związku z 68 rocznicą  Powstania Wielkopolskiego minutą ciszy uczczono pamięć
    poległych  w Powstaniu.

II. Przedstawienie porządku obrad.
              Przewodniczący Rady wnioskował o uzupełnienie porządku obrad o projekt
uchwały w sprawie uchylenia uchwały wyrażającej zgodę na używanie samochodu
osobowego  stanowiącego  własność Wójta do celów służbowych.
Za uzupełnieniem porządku obrad głosowało 15 radnych.
Porządek obrad:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od II

sesji.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania

uchwał Rady.
7. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:

- skargi związanej z budową gazociągu na nieruchomości skarżącego,
- sprostowania błędu pisarskiego,
- zmiany budżetu Gminy na 2006r.
- uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na używanie samochodu

osobowego stanowiącego własność Wójta Gminy do celów służbowych.
8. Uchwalenie  planu pracy Rady Gminy  na 2007 rok.
9. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2007.
10. Przyjęcie planów pracy na rok 2007:

1) Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów,
2) Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony

Przeciwpożarowej.
11. Wolne głosy i wnioski.
12. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych złożone na poprzedniej

sesji.
13. Zamknięcie obrad.

     Porządek obrad przyjęty został 15 głosami za.
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ad.3  Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy.

                Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera  przedstawił
pozytywną opinię co do treści protokołu, wnosząc o jego przyjęcie.
Za przyjęciem protokołu głosowało 15 radnych.

ad.4  Interpelacje.
                   Radny Szyszka pytał - czy Gmina stara się o środki z Ministerstwa Kultury na
    działalność kulturalną w gminie?

Radny Wałkiewicz  wnioskował o  zakup znaków drogowych  z nazwą miejscowości:
Wysogotówek  i Wola Książęca oraz znaków informacyjnych o dojeździe do
poszczególnych numerów domów. Wniosek ten radny motywował tym, że pogotowie
ratunkowe błądzi po wsi, nie mogąc znaleźć numeru domu.

ad.5  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od II
         sesji.

               Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym  brał
udział w opracowaniu materiałów na posiedzenia stałych komisji Rady, które odbyły się
19 i 20 grudnia , a ich tematem było zaopiniowanie projektu budżetu Gminy na 2007
rok.
Również uczestniczył  w opracowaniu  materiałów na dzisiejszą sesję oraz na
posiedzenia komisji, które odbyły się w dniu 28  grudnia.
Poza tym przygotował plan pracy Rady na 2007 rok.
Dalej Przewodniczący informował, że uczestniczył w spotkaniach opłatkowych
zorganizowanych przez: Niepubliczną Szkołę Muzyczną w Kotlinie, Koło Polskiego
Związku Emerytów i Rencistów oraz przez Zarząd Gminny Związku Ochotniczych
Straży Pożarnych w Kotlinie.
W dniu 27 grudnia uczestniczył w sesji Rady Powiatu w Jarocinie.
Do informacji Przewodniczącego nie wniesiono uwag.

ad.6  Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania
         uchwał Rady.

              Informacja o wykonaniu uchwał Rady podjętych na poprzedniej sesji  i
wydanych w okresie międzysesyjnym zarządzeniach  stanowi załącznik do protokołu.
Wójt wyjaśniał,  że  na sesji  dzisiejszej jest projekt uchwały  w sprawie uchylenia
uchwały w sprawie używania samochodu stanowiącego własność Wójta do celów
służbowych. To uchylenie, mówił Wójt nie zmienia nic  w zakresie używania
samochodu. Zmienia to, że umowę w sprawie używania samochodu podpisze z Wójtem
Przewodniczący Rady, a do tej pory przez 16 lat była i uchwała Rady i umowa.
Następnie Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym uczestniczył w naradzie
w Poznaniu w sprawie programu "LIDER". Program ten realizowany jest w całej
Europie , a w Polsce od 2 lat. Środki tego programu przeznaczone są na opracowanie
koncepcji rozwoju mikroregionu., z tym, że musi to być teren większy niż jedna gmina
i liczba ludności nie może przekroczyć pewnego poziomu.
Poza tym Wójt uczestniczył w odbiorze odcinka rurociągu wybudowanego przez Spółkę
"Kotlin", z Wyszek do ul. Leśnej. Inwestycja ta była wspólna. Gmina przygotowała
dokumentację techniczną, a Spółka  poniosła koszty wykonania rurociągu.
Wójt uczestniczył w spotkaniu Klubu Wójtów i Burmistrzów w Stęszewie na temat
rozdziału środków z UE na poszczególne zadania.
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Wójt zaproponował radnym szkolenie w tut. Urzędzie na temat pozyskiwania środków
z UE, które prowadziłby przedstawiciel WOKiSS w Poznaniu.
Następnie brał udział w ocenie pracy dyrektorów: Gimnazjum i Szkoły Podstawowej
w Woli Książęcej. Ocena dyrektorów , to ocena wyróżniająca.
W okresie tym rozpisano konkurs na stanowisko dyrektora Gimnazjum w Kotlinie,
ponieważ  dyrektor z końcem stycznia odchodzi na emeryturę. Do tej pory, informował
Wójt są dwa zgłoszenia ze środowiska gminy.
Konkurs odbędzie się 12 stycznia br. W skład komisji egzaminacyjnej wchodzą: 3
przedstawicieli Gminy, 3 przedstawicieli Kuratorium, 2 Rady Pedagogicznej, 2
Komitetu Rodzicielskiego i po 1 ze związków zawodowych.
Wójt uczestniczył również w spotkaniu opłatkowym  członków Koła Emerytów w
Kotlinie.

ad.7  Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał.
                  Przed głosowaniem projektów uchwał Przewodniczący Rady poprosił
przewodniczących komisji o przedstawienie opinii komisji, co do projektów uchwał.
Zarówno Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Zdzisław
Wodniczak jak i Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Stefan Taczała przedstawili pozytywną
opinię projektów uchwał.
Podjęcie uchwał:
1) w sprawie skargi związanej z budową gazociągu na nieruchomości skarżącego.

Uchwała Nr III/13/2006 podjęta została 15 głosami za.
2) w sprawie sprostowania błędu pisarskiego.

Uchwała Nr III/14/2006 podjęta została 15 głosami za.
3) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2006 rok.

Uchwała Nr III/15/2006 podjęta została 15 głosami za.
4) w sprawie uchylenia uchwały wyrażającej zgodę na używanie samochodu będącego
      własnością Wójta do celów służbowych.
      Uchwała Nr III/16/2006 podjęta została 15 głosami za.
Uchwały stanowią załączniki do protokołu.

ad.8   Uchwalenie planu pracy Rady Gminy na rok 2007.
              Uchwała Nr III/17/2006 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na
2007 rok podjęta została 15 głosami za. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

ad.9  Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2007.
              Uchwała  Nr III/18/2006  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rewizyjnej  na 2007 rok przyjęta została 15 głosami za. Uchwała stanowi załącznik do
protokołu.

ad.10 Przyjęcie planów pracy na 2007 rok.
            Przewodniczący Rady poinformował, że plany pracy komisji omówiono
szczegółowo na posiedzeniach komisji.
Plan pracy  Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów przyjęty  został 15
głosami za.
Plan pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony
Przeciwpożarowej przyjęty został 15 głosami za.

 



Plany pracy komisji stanowią załączniki do protokołu.
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ad. 11 Wolne głosy i wnioski.
            Radny Józefiak zaprosił radnych i sołtysów na coroczne śpiewanie kolęd
w Sławoszewie, jakie odbędzie się w dniu 7 stycznia 2007r. o godz. 1330.
Radny Jerzy Szymczak wnioskował o wycięcie korzeni lip i naprawę chodnika  przy
byłej szkole przy ul. Rymarkiewicza.
Sołtys Łuczak zadała pytanie - czy wykup gruntów pod ukończenie drogi
w Magnuszewicach na Pędzewie  przeniesiony został na następny rok?

ad.12  Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych złożone na poprzedniej
            sesji.

             Odpowiadając na interpelacje zgłoszone w dniu dzisiejszym Wójt wyjaśnił:
- o środki z Ministerstwa Kultury jeżeli  będzie można , to Gmina będzie się starać.
 W poprzednich latach Gmina korzystała z tych środków na zakup książek do Biblioteki
  w Kotlinie.
- Wójt zapytał radnego Wałkiewicza - gdzie znaki drogowe w Woli Książęcej i
  Wysogotówku  mają stać?
  Radny Wałkiewicz odpowiedział, że należy to ustalić z sołtysami, a dotyczy to dróg
  gminnych i powiatowych.
  Wójt poinformował, że w 2007 roku należy wymienić tablice miejscowości z białych
  na zielone.
- chodnik przy ul. Rymarkiewicza wymaga przełożenia,
- wykup gruntów  i budowa drogi na Pędzewie jest w planie na 2007 rok.
Przewodniczący Rady odniósł się do  tablic informacyjnych, dając przykład tablicy z
nazwą miejscowości Magnuszewice i  Wilcza  ustawionej w Kotlinie przy
skrzyżowaniu  dróg w kierunku Magnuszewic i Wilczy, które spełniają swoje zadanie i
stanowią usprawnienie.

ad.13  Zamknięcie obrad.
                       Dziękując wszystkim za przybycie Przewodniczący Rady zamknął III sesję Rady
           Gminy Kotlin.

            Protokółowała: Paterczyk K.                                        Komisja Rewizyjna

 


